
Bestyrelsesmøde d. 25/11 2024 kl. 

19.30 
 

 

Mødeleder: Jørn I 
 
Referent: Mette 
 
Kagebager: Birgit 

 
Deltagere: Jonna, Jørn I, Heine, Ejnar, Mette, Lars, Lone 

Fraværende: Jonna, Jørn P 

 

 

1.  Postgang 

Der har været smede på teatret de sidste 1 ½ uge for at separere 
varmen mellem værelserne ovenpå og vores lokaler. Der er sat nyt 
målerskab op af elektrikerne.  
 
Jørn I har udfyldt spørgeskema fra videnscenter for folkeoplysning ang. 
at hverve medlemmer og hvad de får ud af at være medlemmer. 
 
Vi har blokeret Snehvide d. 22/3 kl. 13 til børnenes kulturdag. 
 
Vi har fået kursustilskud fra kommunen for de to der var afsted på 
instruktørkursus. Vi har modtaget 46 % af beløbet. 

 

2. Økonomi  

Der er brugt en del penge på FB- kampagnen og teknik. Men vi kommer ud af 

året med et godt overskud. 

 

3. Huskekalender  

  4 nye medlemmer: Ruth og Bjarne Tønning til kostumer og teknik.  

 Annylea Birksø 

 Ole List Andersen, begge til værtsgruppe 

 

 Udmeldt: Hanne Sabroe 

 



Dats: spørger om vi er interesseret i at afvikle instruktørkurser i 2025-2026. Vi skal 

have styr på, hvilke datoer det drejer sig om. 

 Vi skal lægge lokaler til og lave kaffe samt hente mad. Det drejer sig om 4 

weekends. Vi får 2 pladser på kurset.  

 

Lars og Jørn har haft kontakt med Per fra Foto 8600. Han vil gerne filme vores 

forestillinger.  

Revy d. 15/1 2025 

Rent mel 15/2 2025 

Snehvide 8/3 2025 kl. 15 

 

Der bliver gjort hovedrent på teatret på torsdag af nogle medlemmer. Vi takker på 

forhånd. 

 

4. Nyt fra udvalgene 

Teknik:  

Der er kommet nye lamper hjem. Enkelte lamper bliver sat op til børnestykket, 

resten ligger på kontoret indtil næste sæson.  

Jan hjælper Sebastian i gang med teknik på forårsstykket. 

Morten er næsten klar med programmering af kameraer, så vi kan se scenen i 

sminkerummet og køkken.  

Der er lavet mange kursus-aftener. Der er mange til at afvikle, så det er 

dejligt. 

 
Kulisser:  
Revy er på plads. 
Snehvide- kulisser er i gang. 
Der mangles stadig en del til forårsstykket. Der bliver arbejdet på sagen. 
 
 
 
Værtsgruppe:  

Godt opstartsmøde med mange deltagende. Birgit og Jonna har lavet ny 

arbejdsbeskrivelse. Heine har sendt plan ud for værtsgruppen. 2 nye og 3 

"gamle" til hver forestilling. Der er hentet nye navneskilte. 

 
5. Igangværende sæson: 

Børnestykket: der er fundet en ny skuespiller, som er klar med det samme.  
Revy: kører stille og roligt.  



Skuespil: der er fundet en ny skuespiller igen. Der er udfordringer med 
manglende kulisser og teknik. Der er sat en del flere øvegange ind. 
 

 
6. Ideer til næste års medlemsdag - se mail fra Lars og fra Jørn I 

Vi har gode ideer, som skal undersøges. Forslag til datoer: 6/9 eller 13/9 2025 
 

 
7. Besøg på Horsens amatør teater (Hoat) d. 13. eller 20/1 2025.  

Bestyrelsen er inviteret på besøg til snak om hvordan de driver teater i 
Horsens d. 20/1 2025.  
 
 

8. Tjekke stole i salen 
Bliver gjort på torsdag til hovedrengøringen. 
 

9. EVT.  
Åbnevagter er fordelt. Heine sender ud. 
 
 

10.  Datoer for næste møder + kagebager 
 
Mandag d. 6/1 2025 kl. 19.30 - Lars tager kage med. 
Afbud fra Heine 
 
Langt møde d. 1. febr. 2025 kl. 13 hos Lone - Sportsvej 38. 

 

 

11.  Punkter til næste møde: 
Punkter til langt bestyrelsesmøde 
Næste medlemsdag 
Punkter til besøg på Horsens Teater. 

 
 

  
 

 
 


